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  CMB Verdiepingsvraag: 

Het tarievenbesluit sport zat niet bij de stukken. Kunt u deze nog toesturen? 

Antwoord: 

Het tarievenbesluit is toegevoegd als bijlage 1. 

 

  CMB Verdiepingsvraag: 

De cijfers op werkplanproductniveau zaten niet bij de stukken. Kunt u deze nog toesturen?  

Antwoord: 

Dit overzicht is toegevoegd als bijlage 2.  

 

1 19/20 CMB Verdiepingsvraag: 

Wat is het huidige leerlingenaantal van Stichting Kindante?  

Antwoord: 

Per 1 oktober 2019 heeft Stichting Kindante in totaal 1.375 leerlingen. Onderstaand is een uitsplitsing 

per locatie weergegeven: 

 KC Aelse: 477 

 de triviant: 266 

 De Maaskei, Stein: 183 

 De Maaskei, Urmond: 204 

 Kerensheide: 127 

 De Avonturijn: 118 

25 56 VVD Verdiepingsvraag: 

Hondenbelasting 

1. Wat zijn de kosten die BsGW in totaal maakt voor de uitvoering van de hondencontrole?  

2. Worden de kosten voor de hondencontrole toegerekend aan (1) alle deelnemers, (2) alleen de 

gemeenten die hondenbelasting heffen, of (3) alleen aan de gemeenten die zowel hondenbelasting 

heffen als de ‘hondencontrole’ afnemen?  

3. Wat is het effect op onze jaarlijkse bijdrage aan BsGw als wij óf geen hondencontroles meer willen 

uitvoeren óf extra controles willen laten uitvoeren?  

4. Is er een aantoonbaar effect van de hondencontrole op de opbrengst van de hondenbelasting?  

Antwoord: 

1. BsGW registreert de kosten niet op gemeenteniveau en ook niet per belastingsoort. Zij kunnen 

daardoor niet aangeven wat de totale kosten zijn voor de hondencontrole.  
2. De kosten worden alleen doorberekend aan de gemeenten waarvoor BsGW de hondenbelasting uitvoert. 

3. De jaarlijkse bijdrage aan BsGW wijzigt in beide situaties niet. Reden daarvoor is dat BsGW werkt op 

basis van een kostenverdeelmethode, waarmee zij de kosten en daarmee de bijdrage van de deelnemers 

bepaalt, ongeacht het soort belasting of heffing. Omdat BsGW de processen voor alle belastingsoorten 
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integraal uitvoert, zijn de daarmee samenhangende kosten zodanig met elkaar verweven dat de kosten 

niet per belastingsoort kunnen worden gedifferentieerd. De kostenverdeelmethode kan geenszins worden 

gezien als een kostprijsmethode.  

De hondenbelasting vormt relatief gezien een zeer klein onderdeel in het grote geheel waardoor een 

wijziging in het aantal controles slechts een marginaal verschil oplevert en daarom geen effect heeft op de 

jaarlijkse bijdrage. Een vergelijkbare situatie geldt wanneer de hondenbelasting wordt afgeschaft. Ook dit 

heeft geen effect op de gemeentelijke bijdrage.  

4. Door de controles blijft het hondenbestand - na de stijging van 2015 naar 2016 - stabiel. 

 

27 70 VVD Verdiepingsvraag: 

Zijn er ook groeninitiatieven voor de burger?  

Antwoord: 

Het stimuleren van groen op particuliere grond (burgerinitiatieven) gaat dit voorjaar van start. Door 

middel van een plantregeling stimuleren we inwoners van Stein hun voortuinen te vergroenen. Tegen 

gereduceerd tarief kunnen planten en bomen besteld worden. Op kleine schaal is dit reeds toegepast in 

Maasband waar afgelopen voorjaar een plantdag heeft plaatsgevonden.   

 

Ten aanzien van overige burgerinitiatieven is in het beleidsplan bepaalt dat hiervoor kaders worden 

opgesteld. Het opstellen van ‘kaders’ heeft echter nog niet plaatsgevonden. Uit de praktijk blijkt 

namelijk dat voor elk initiatief afspraken gemaakt moeten worden, die aansluiten op de wens van de 

initiatiefnemers en de specifieke locatie. Denk hierbij aan het inrichten en onderhouden van bijvoorbeeld 

openbare groenstroken. Dit soort burgerinitiatieven zijn er momenteel echter vrijwel niet.  

 

30 79 VVD Verdiepingsvraag: 

Kan BsGW worden uitgenodigd om een toelichting te geven op de hernieuwde manier van taxeren?  

Antwoord: 

Ja, dit verzoek hebben wij uitgezet bij BsGW. Via de agendacommissie zal dit op de agenda worden 

gezet.  

 

44 20 CMB Verdiepingsvraag: 

VVE 

Hoeveel bedragen de extra kosten en de rijksbijdrage? 
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Antwoord: 

Hoogte GOAB middelen: 

 

Gemeente 2019 2018 2019 voorlopig 2020 

Beek 54.202 86.800 113.200 

Beekdaelen 178.497 373.000 451.800 

Meerssen 57.746 103.500 104.600 

Sittard-Geleen 1.586.016 1.988.200 2.141.500 

Stein 78.067 185.337 231.700 

Valkenburg aan de Geul 0 118.600 157.900 

 

De rijksbijdrage voor gemeentelijk onderwijsachterstandenbeleid is geoormerkt en wettelijk bestemd 

voor het bestrijden van onderwijsachterstanden waarbij peuters en ouders/verzorgers extra ondersteund 

worden. De ophoging van 10 naar 16 uur VE moet bekostigd worden uit de rijksbijdrage voor 

gemeentelijk onderwijsachterstandenbeleid, net als andere onderwijsachterstand gerelateerde zaken 

zoals de schakelklas en het SMI beleid.  

Hoe hoog het subsidiebedrag voor VE gaat worden is afhankelijk van de afname (het aantal kinderen dat 

gebruik maakt van het aanbod). Met de nieuwe regeling en bijbehorende financiering zetten we in op 

intensivering, de praktijk moet uitwijzen of de verwachtingen uitkomen. De verwachting is wél dat e.e.a. 

ruim past binnen het beschikbare budget. 

 

Ten aanzien van de vraag over kinderen die naar de langdurige opvang gaan maken we een 

onderscheid. Reguliere kinderen en VVE kinderen. De reguliere kinderen in de langdurige opvang gaan 

we niet extra subsidiëren. Ouders van deze kinderen kunnen een gedeelte (afhankelijk van inkomen) 

terugkrijgen via de kinderopvangtoeslag, bovendien is de rijksbijdrage voor gemeentelijk 

onderwijsachterstandenbeleid niet bedoeld om langdurige kinderopvang te bekostigen. Wél willen we 

kijken - en dit is onderwerp van gesprek met MIK - om een subsidie te verstrekken voor VVE kinderen 

die gebruik maken van de hele dagopvang middels de regeling of middels een maatwerkvoorziening.  

 

55 34 CMB Verdiepingsvraag:  

Milieupark 
Hoeveel kg afval wordt er nu aangeboden en wat zijn de tarieven en opbrengsten van deze 

afvalstromen? 

Antwoord: 

Hoeveel kg wordt er betaald aangeboden en wat zijn de verwachte inkomsten?  
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Op het milieupark in Stein is het mogelijk om zowel betaald als gratis afval te brengen. Voor de betaalde 

stromen geldt een minimumbedrag van €2 per bezoek. De betaalde kosten voor de betaalde stromen 

worden de “poorttarieven of poortinkomsten” genoemd en worden bij de milieuparken per pin voldaan 

en daarna naar rato van inwoners over de RWM-gemeenten (Beek, Beekdaelen (v.w.b. voormalig 

Schinnen), Sittard-Geleen en Stein) verdeeld. Dit betekent dat Stein 17% van de totale poortinkomsten 

van alle milieuparken ontvangt. Deze poorttarieven zijn zo opgesteld dat ze zorgen voor 

kostendekkendheid van de afvalverwerking, ook voor gratis stromen. De meeste gratis stromen leveren 

namelijk geld op voor de gemeente, maar de financiering voor sommige andere stromen en het 

transport van deze stromen is gedekt via de poortinkomsten. De verwerkingskosten op het milieupark 

worden bepaald op basis van de kg afval die op elk milieupark worden aangeboden. 

 

De verwachting is dat in 2020 in totaal 4.366.032 kg afval wordt aangeboden op het milieupark van 

Stein, waarvan  1.879.567 kg aan betaald afval wordt aangeboden. De verwachte poortinkomsten 

bedragen €240.000.  

 

Afvalsstromen kilo's tarief bedrag 

Asbest 27.900 0,20           5.580  

Grof restafval 915.712 0,20      183.142  

Gemengd puin 176.440 0,08   14.115  

A/B/C hout gemengd 759.515 0,08  60.761  

PMD 180.342                   -     -  

Groenafval 1.659.888                   -    -  

Papier 386.880                   -    -  

Overige afvalstromen 259.355                   -    -  

Totaal 4.366.032  263.598 

 

De begroting is gebaseerd op de hoeveelheden afval die in 2018 op het milieupark is aangeboden en is 

hieraan derhalve ook gelijk. Helaas is het nog niet mogelijk om de hoeveelheden te vergelijken met die 

van 2019 omdat dit jaar nog loopt.  

 

Kan iedereen brengen? Of alleen inwoners van de gemeente?  

Sinds 2016 zijn alle milieuparken van de diverse RWM-gemeenten opengesteld voor alle inwoners van 
deze gemeenten. Het is dus mogelijk dat op het milieupark Stein door inwoners van Beek of Sittard-

Geleen afval gebracht wordt, maar aan de andere kant zijn de inwoners van Stein ook in de gelegenheid 

om bijvoorbeeld van het milieupark in Geleen of een andere locatie in de Westelijke Mijnstreek gebruik 

te maken.  
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Opvallend is dat veel groenafval wordt gebracht door bedrijven buiten gemeente 

In 2016 is besloten om het groenafval op het milieupark gratis te maken om de T(uin)-fractie in de GFT-

container aan huis te reduceren. Het valt sinds de invoering hiervan inderdaad op dat er bijzonder veel 

groenafval naar het milieupark in Stein gebracht wordt (dit zien we overigens ook op de andere 

milieuparken) en het is mogelijk dat dit niet alleen gaat om groenafval van percelen van inwoners van 

RWM-gemeenten, maar dat er ook groenafval afkomstig van bedrijven op het milieupark in Stein 

gebracht wordt. Zoals hierboven beschreven is de toegang voor de milieuparken alleen toegestaan voor 

inwoners van de betreffende RWM-gemeenten en uitdrukkelijk niet voor bedrijven. Dit staat ook zo in de 

Afvalstoffenverordening Westelijke Mijnstreek 2016 (art. 1 sub h en art. 8) en Afvalstoffenverordening 

Stein 2019 (verwijzing in art. 2 sub 2). Aangezien de aanwezigheid van bedrijfswagens en tractoren die 

groenafval komen brengen kan leiden tot gevaarlijke situaties op de milieuparken en de grote 

hoeveelheden groenafval die meerdere keren per dag opgeknepen dienen te worden door RWM, wordt 

per 1-1-2020 in de huisregels van het milieupark extra benadrukt dat het niet is toegestaan om gebruik 

te maken van het milieupark met een tractor en/of bedrijfswagen. Ook in de communicatie vanuit de 

gemeente Stein wordt hier in december extra aandacht aan besteed alsmede aan de overige wijzigingen 

aangaande de afvalinzameling. 

 

 


